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Inspired by the terrace field landscape, and transfer that into the modern design. 

NUAGE is a layered back, welcoming, generously sized modular sofa collection 

with plump seat for comfort. It brings joy visually and physically to the urban 

lifestyle.

编号：31F030

当梯田遇上云海，高低起伏又绵延不断，设计师将壮丽的自然风景转化为充

满秩序感的设计语言，构建出云梯沙发独特的外观。层叠靠背环抱着宽大的

坐席，带来柔软感、贴合感以及支撑感多维度的舒适体验，为都市生活带来

自然享受。

NUAGE 云梯

Design by L&L Studio
产品描述
沙发整体为布料包制，底腿为黑丝光烤漆金属

PRODUCT  DESCRIPTION
Upholstered in fabric. Bottom feet are in metal 
with black satin finish.



塌  OTTOMAN

600*1000*400MM
23.6*39.4*15.7"

31F030-51

600

1000

1000*1000*400MM
39.4*39.4*15.7"

31F030-52

1000

1000

1600*1000*400MM
63.0*39.4*15.7"

31F030-53

1600

1000

角位  LEFT/RIGHT CORNET SEAT

1300*1300*660MM
51.1*51.1*26.0"

31F030-65

1300

1300

1600

1600

1600*1600*660MM
63.0*63.0*26.0"

31F030-66

单扶  LEFT/RIGHT ONE-ARMED SOFA

1200*1000*660MM
47.2*39.4*26.0"

31F030-21

1200

1000

1300*1000*660MM
51.1*39.4*26.0"

31F030-22

1300

1000

1400*1000*660MM
55.1*39.4*26.0"

31F030-23

1400

1000

1600*1000*660MM
63.0*39.4*26.0"

31F030-24

1600

1000

1800*1000*660MM
70.9*39.4*26.0"

31F030-25

1800

1000

2000*1000*660MM
78.7*39.4*26.0"

31F030-26

2000

1000

2200*1000*660MM
86.6*39.4*26.0"

31F030-27

2200

1000

800*1000*660MM
31.5*39.4*26.0"

31F030-31

单背  SOFA WITHOUT ARM

800

1000

1200*1000*660MM
47.2*39.4*26.0

31F030-32

1200

1000

1600*1000*660MM
63.0*39.4*26.02"

31F030-33

1600

1000

1600*1000*660MM
63.0*39.4*26.0"

31F030-34

1600

1000

800*1600*660MM
31.5*63.0*26.0"

31F030-41

转角  LEFT/RIGHT CHAISE

800

1600

1000*1600*660MM
39.3*63.0*26.0"

31F030-42

1000

1600

1000*1800*660MM
39.3*70.9*26.0"

31F030-43

1000

1800

1000*2000*660MM
39.3*78.7*26.0"

31F030-44

1000

2000

角位  LEFT/RIGHT CORNET SEAT

1600*1280*660MM
63.0*50.4*26.0"

31F030-61

1600

1280

1800

1330

1700

1400

1800*1330*660MM
70.9*52.4*26.0"

31F030-62
1700*1400*660MM
67.0*55.1*26.0"

31F030-63

1800

1500

1800*1500*660MM
70.9*59.0*26.0"

31F030-64

组合沙发  COMBINATION SOFA

2300*1000*660MM
90.6*39.4*26.0"

31F030-13

2300

1000

2800*1000*660MM
110.2*39.4*26.0"

31F030-23*2
2100*1000*660MM
82.7*39.4*26.0"

31F030-12

2100

1000

2800

1000

3650

1460

3650*1460*660MM
144.0*57.5*26.0"

31F030-25 + 31F030-64
3100*2500*660MM
122.0*98.4*26.0"

31F030-25 + 31F030-65 + 31F030-32

2500

3100



Design by L&L Studio
NUAGE 云梯



Design by L&L Studio
NUAGE 云梯



VERMONT sofa takes the concept of YING and YANG and transforms it into 

interlocking design elements. Resulting in a balanced, harmonious visual 

appearance. VERMONT sofa is soft and voluminous giving an emotional feeling of 

comfort and protection.

编号：31F031

阴阳为体，五行为用，当“阴阳五行”的理念运用于设计之上，延伸了时

空，平衡了形式，丰富了内涵，成就了VERMONT阔达沙发。它的姿态饱

含力量，却藏着柔软内芯，靠背与坐垫相互嵌入与交融，自由舒展着柔和与

张力，给人心安的向往。

VERMONT 阔达

Design by 曾建龙
产品描述
沙发整体为布料或牛皮包制，底部装饰腿为米金
金属

PRODUCT  DESCRIPTION
Upholstered in fabric or lether, Metal feet are 
in beige gold finish.



单扶  LEFT/RIGHT ONE-ARMED SOFA

1200*1100*740MM
47.3*43.3*29.1"

31F031-21

1200

1100

1400*1100*740MM
55.1*43.3*29.1"

31F031-22

1400

1100

1600*1100*740MM
63.0*43.3*29.1"

31F031-23

1600

1100

1800*1100*740MM
70.9*43.3*29.1"

31F031-24

1800

1100

2000*1100*740MM
78.7*43.3*29.1"

31F031-25

2000

1100

单背  SOFA WITHOUT ARM

900*1100*740MM
35.4*43.3*29.1"

31F031-31

900

1100

1230*1100*740MM
48.4*43.3*29.1"

31F031-32

1230

1100

1200*1158*685MM
47.2*43.3*29.1"

31F031-32

1195

1158

1200*1800*740MM
47.3*70.9*29.1"

31F031-41

1200

1800

墩  OTTOMAN

600*1076*380MM
23.6*42.3*15.0"

31F031-51

600

1076

1200*2000*740MM
47.3*78.7*29.1"

31F031-42

1200

2000

2400*1100*740MM
94.5*43.3*29.1"

31F031-13

2400

1100

2200*1100*740MM
86.6*43.3*29.1"

31F031-12

2200

1100

转角  LEFT/RIGHT CHAISE

组合沙发  COMBINATION SOFA

3400*1000*660MM
133.9*43.3*29.1"

31F031-22*2 + 31F031-51

3400

1000

2800*1000*660MM
103.4*43.3*29.1"

31F031-22*2

2800

1000

3400

2250

3400*2250*740MM
133.9*88.6*29.1"

31F031-23 +31F031-32 + 31F031-21
3800*3400*740MM
150.0*133.9**29.1"

31F031-23 +31F031-32*2+ 31F031-21

3400

3800



Design by 曾建龙
VERMONT 阔达



FA is exploring the relationship between rectangle and circle shapes. It relook at 

the traditional Chinese LUOHAN bed and reshaped it into a modern design with the 

future vision and geometric design language.

编号：31F032

FA御席沙发，源于一次“长方体”和“圆”分割的探索，外形简洁利落，线

条流畅，整体造型取意于中国古典的罗汉床，用未来都会的眼光与极简的几何

语言重新为古典之美塑形。

FA 御席

Design by 陈楠
产品描述
沙发整体为布料或牛皮包制

PRODUCT  DESCRIPTION
Upholstered in fabric or leather.

2200*960*660MM
86.6*37.8*26.0"

31F032-13

2200
960

2000*960*660MM
78.7*37.8*26.0"

31F032-12

2000

960

2400*960*660MM
94.5*37.8*26.0"

31F032-14

2400

960



Comfort, eye-catching are the key words for describing the ROOT chair. The 

backrest is outlined with natural and organic curves, and the irregular hollow design 

flows freely, making ROOT an iconic piece. The chair feels like a hug thanks to its 

softness and fluffy back. It is an invitation to relax.

编号：32F020

ROOT洞天扶手椅具有柔软的轮廓，靠背以自然有机的曲线勾勒而成，不规

则的镂空设计自由流动，增加了沙发的辨识度。高弹座面与包围式靠背围合

出令人安心的包裹感，蓬松的触感给你意想不到的温柔，一坐一卧，都能深

陷其中。ROOT洞天沙发能够作为空间中根基与核心的存在，象征着生活和

交流连接的基础，从心理及体感上提供舒适和支持的功能。

ROOT 洞天

Design by Frank Chou宸宸
产品描述
扶手椅整体为布料包制

PRODUCT  DESCRIPTION
Upholstered in fabric.

32F020

920*840*785MM
36.2*33.0*31.0"



Design by Frank Chou宸宸
ROOT 洞天



Design by Frank Chou宸宸
ROOT 洞天



产品描述
餐桌腿整体为玻璃钢烤漆，颜色可选。桌面可选木
制或大理石

PRODUCT  DESCRIPTION
Dining table legs are made of FRP integrated 
molding with colored lacquer finish.
Table top is aviliable in wood or marble.

Inspired by the romantic ballet dance which dancer supports all body weight on the 

tips of fully extended feet. Strength is in contract with lightness, resulting in extreme 

beauty and elegence. BALLET dining table creates an expressive form and artistic 

vibe for the dining room.

编号：11C032

芭蕾，将身体重量集中在足尖上，却达到轻盈优雅的姿态，它是力量与纤细对

比产生出的极致之美，芭蕾餐桌取意于此。桌腿设计形态创造浪漫的意境，牵

引着想象力，细腻的情感与对艺术与美的感受。

BALLET 芭蕾

Design by 曾建龙

21F018 / 21F019

1800*950*750MM
70.9*37.4*29.5"

2000*1040*750MM
78.7*41.0*29.5"

2200*1040*750MM
86.6*41.0*29.5"

2400*1040*750MM
94.5*41.0*29.5"



Design by 曾建龙
BALLET 芭蕾



Design by 曾建龙
BALLET 芭蕾



The FILM chair strikes an interesting silhouette between minimalistic and 

surprising. It features straight lines, emphasizing geometric structure and 

symmetry, creating an orderly and harmonious visual effect and presenting a sharp 

and clear aesthetic. The seat is lightly padded, creating a combination of 

suppleness and strength.

编号： 21F023

FILM方片个性十足，营造出极简现代的设计感。纤薄的外观可以在空间中占

据较少的体积，使得整体更加通透和开放。它以直线为特色，强调几何结构

和对称性，营造出有序和谐的视觉效果，呈现出鲜明清晰的美感。椅座采用

轻薄的软垫，在硬朗的外观下保有舒适感。

FILM 方片

Design by Frank Chou宸宸
产品描述
餐椅整体为布料或牛皮包制

PRODUCT  DESCRIPTION
Dining chair upholstered in fabric or leather.

 21F023

540*490*820MM
21.3*19.3*32.3"



Design by Frank Chou宸宸
FILM 方片



Design by Frank Chou宸宸
FILM 方片



21F025

700*620*840MM
27.6*24.4*33.0"

产品描述
餐椅整体为布料或牛皮包制

PRODUCT  DESCRIPTION
Dining chair upholstered in fabric or leather.

The WRAP collection is characterized by a refined and elegant design. It is inspired 

by the 'wrap dress' of the 1970s, a model wrap dress that became an iconic 

garment, a symbol of modernity and femininity. Like the 'wrap dress', this collection 

wraps in an elegant and timeless style. A continuous, clean line unites legs and 

back with a soft, sinuous curve. An eye-catching design that becomes racy thanks 

to iconic proportions that alternate straight and curved lines.

编号：21F025

芭蕉餐椅造型的灵感来源于20世纪70年代的“裹身裙”，它是现代感和女性

型气质的象征。芭蕉餐椅的风格优雅而经典，简洁的线条将腿部和背部与柔美

蜿蜒的曲线结合在一起。直线和弧线交替的标志性比例设计，让这款引人注目

的设计变得更加性感。

WRAP 芭蕉

Design by Archirivolto Design



Design by  Archirivolto Design
WRAP 芭蕉



Design by  Archirivolto Design
WRAP 芭蕉



产品描述
扶手椅整体为布料包制

PRODUCT  DESCRIPTION
Upholstered in fabric.

32F021

1000*1100*820MM
39.3*43.3*32.2"

TWISTY is an innovative and revolutionary work that was generated by AI. The 

round tubes are twisted into a complex loop shape that is also an armchair. The 

endless loop represents limitless data and infinite future possibilities. HC28 

COSMO shares the concept of "Man versus Machine", combining Artificial 

Intelligence with Artistic Intelligence to create this artwork.

编号：32F021

TWISTY是一件具有实验意义及时代意义的作品，由AI主导设计。圆管造型扭

动链接，最终完成闭环形成座椅，寓意着无穷无限，不设边界，也代表着品牌

对未知的敬畏，对未来的探索。TWISTY座椅在不同视角下呈现出不同的象形

姿态，像拳头，像手掌...把变化悄然隐藏在静止中。

Design by AI+Roderick Vos

TWISTY 纽宝



21F024

590*560*800MM
23.2*22.0*31.5"

产品描述
餐椅整体为布料或牛皮包制，底腿为木制开孔漆

PRODUCT  DESCRIPTION
Dining chair upholstered in fabric or leather.
Legs are in wood.

The childhood memories of collecting shells inspired this lovely BONBON chair. 

The armrest and back gently connect, and cozily embrace the sitter with its 

rounded organic form. The ingenuity of design brings pleasure memories and 

creates a warmth and whimsical vibe for the dining room.

编号：21F024

海边拾贝的童年记忆历历在目，将这份美好回忆用设计思维巧妙转化为可爱的

仙贝餐椅，扶手、靠背与坐垫有机的结合，轻轻触碰彼此，却牢牢地连接在一

起，轻巧灵动。设计的巧思给人带来的是愉悦的回忆，让每一次用餐，都充满

着温暖和想象。

BONBON 仙贝

Design by L&L Studio



产品描述
茶几边几整体为木制烤漆，颜色可选

PRODUCT  DESCRIPTION
Coffee table are made of wood in colored 
lacquer finish.

41C038

1500*1300*270MM
59.1*51.2*10.6"

BELL coffee tables collection is distinguished by its full volumes, rounded details 

and vivid glossy lacquers. It creates a sense of fluidity and movement in the 

surroundings. BELL is designed to add a touch of style and functionality to living 

spaces, with the ability to combine and stack different sizes to create multipurpose 

compositions.

编号：41C038

虹铃茶几系列以其饱满的体积、圆润的细节和生动的亮光漆而与众不同，边角

和线条柔和弯曲，使茶几看起来温馨和谐。不同尺寸的茶几可以组合堆叠，既

为起居空间增添了时尚感，同时也丰富了功能性。

BELL 虹铃

Design by LualdiMeraldi studio



产品描述
茶几边几整体为木制烤漆，颜色可选

PRODUCT  DESCRIPTION
Coffee table are made of wood in colored 
lacquer finish.

BELL coffee tables collection is distinguished by its full volumes, rounded details 

and vivid glossy lacquers. It creates a sense of fluidity and movement in the 

surroundings. BELL is designed to add a touch of style and functionality to living 

spaces, with the ability to combine and stack different sizes to create multipurpose 

compositions.

编号：42C020

虹铃茶几系列以其饱满的体积、圆润的细节和生动的亮光漆而与众不同，边角

和线条柔和弯曲，使茶几看起来温馨和谐。不同尺寸的茶几可以组合堆叠，既

为起居空间增添了时尚感，同时也丰富了功能性。

BELL 虹铃

Design by LualdiMeraldi studio

42C020

D700*370MM
D27.6*14.6"



产品描述
茶几边几整体为木制烤漆，颜色可选

PRODUCT  DESCRIPTION
Coffee table are made of wood in colored 
lacquer finish.

BELL coffee tables collection is distinguished by its full volumes, rounded details 

and vivid glossy lacquers. It creates a sense of fluidity and movement in the 

surroundings. BELL is designed to add a touch of style and functionality to living 

spaces, with the ability to combine and stack different sizes to create multipurpose 

compositions.

编号：42C021

虹铃茶几系列以其饱满的体积、圆润的细节和生动的亮光漆而与众不同，边角

和线条柔和弯曲，使茶几看起来温馨和谐。不同尺寸的茶几可以组合堆叠，既

为起居空间增添了时尚感，同时也丰富了功能性。

BELL 虹铃

Design by LualdiMeraldi studio

42C021

D400*420MM
D15.7*16.5"



ROCCO coffee table collection takes inspiration from the Stonehenge. Play with 

natural simplicity and sculpture resulting in both ancient and modern.

编号：41C039

以大自然鬼斧神工雕琢而成的巨石阵为灵感，取形其中，粗细不同的圆润柱体

林立于桌面与桌底之间，塑造出高级且具有艺术气息的石阵茶几，兼具雕塑感

与空间感。

产品描述
茶几边几整体为木制烤漆，颜色可选

PRODUCT  DESCRIPTION
Coffee table are made of wood in colored 
lacquer finish.

ROCCO 石阵

Design by L&L Studio

41C039

1000*1000*350MM
39.4*39.4*13.8"

600*1000*350MM
23.6*39.4*13.8"



产品描述
茶几边几整体为木制烤漆，颜色可选

PRODUCT  DESCRIPTION
Coffee table are made of wood in colored 
lacquer finish.

以大自然鬼斧神工雕琢而成的巨石阵为灵感，取形其中，粗细不同的圆润柱体

林立于桌面与桌底之间，塑造出高级且具有艺术气息的石阵茶几，兼具雕塑感

与空间感。

ROCCO 石阵

Design by L&L Studio

编号：42C022

42C022

500*350*520MM
19.7*13.8*20.5"

ROCCO coffee table collection takes inspiration from the Stonehenge. Play with 

natural simplicity and sculpture resulting in both ancient and modern.



DUDU 鸟笼

产品描述
茶几边几为金属框架，线绳编织，顶面为木制

PRODUCT  DESCRIPTION
Coffee table are made of metal frame and 
wrapped in rope. Top made of wood.

42C023

D380*410MM
D15.0*16.1"

Designed in color and form to integrate effortlessly with its surroundings. This 

collection stands out for its combination of visual simplicity and core strength. 

Inspired by the outdoor lifestyle, DUDU captures light and shadows with its woven 

details.

编号：42C023

鸟笼茶几，把户外的欢愉与阳光带进室内。用编织绳线创造光影与形状。放置

家中，既是实用边几，也是亮眼装饰。

Design by Archirivolto Design



产品描述
餐桌腿整体为木制烤漆，颜色可选。
桌面可选木制或大理石

PRODUCT  DESCRIPTION
Dining table are made of wood in colored 
lacquer finish. 
Table top is aviliable in wood or marble.

11C030

1800*950*750MM
70.9*37.4*29.5"

2000*950*750MM
78.7*37.4*29.5"

2200*1050*750MM
86.6*41.3*29.5"

2400*1050*750MM
94.5*41.3*29.5"

The 2H table is a design work characterized by a bold and modern design. It 

consists of two monolithic bases that recall the typical structures of modern 

bridges, giving the table a distinctive and striking appearance. The bases are 

designed to create a strong visual impact, making the 2H table a piece of furniture 

that stands out in any environment.

编号：11C030/11C031

2H设计大胆而现代。它由两个整体式底座组成，让人联想起现代桥梁的典型结

构，赋予了桌子独特而醒目的外观，满足功能性同时增加了装饰性。对称的 H 

型桌腿是设计的核心，不仅为桌子提供了稳固的支撑，同时给人一种平衡与力

量融合的美感。

2H
Design by LualdiMeraldi studio



产品描述
床整体为布料或牛皮包制

PRODUCT  DESCRIPTION
Bed upholstered in fabric or leather.

65F015

2320*2435*1170MM
91.3*91.5*46.0"

2520*2435*1170MM
99.2*91.5*46.0"

2720*2435*1170MM
107.0*91.5*46.0"

The UNICORN bed is a hip design for urban life. The chic asymmetrical shape and 

voluminous give an emotional feeling of fun and comfort. Design for kids or artists 

or anyone who is seeking a trendy lifestyle.

编号：61F015

独角兽床是一款有趣又有灵魂的床，别致不对称床头，装饰着可爱的小牛角，

为家带来别致的氛围感。无论你是潮流家或是艺术家，都会被它的可爱与呆萌

打动，为小朋友与大朋友们带来充满童趣的梦境。

UNICORE 独角兽

Design by 曾建龙


